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Protokoll 7/05 
 
 
Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Ryensvingen 1  

Møtetid: tirsdag 08. november 2005 kl. 17.30     
Sekretariat: 23438573  
 
 
Møteleder: Thomas Moe Kristiansen  
   
Tilstede: Thomas Moe Kristiansen 

Anne-Gro Stenstad 
Laila Knutsen 
Berit Irene Brodersen 
Britt Stoltenberg 
 

 

Forfall: Gudrun Holmøy 
Vidar Bråten 

 

   
Som vara møtte:    Arnt Egil Trelsgård møtte for Gudrun Holmøy 
                                 Hilde Mathisen møtte for Vidar Bråten   
 
I tillegg møtte:       Fra Hjelpemiddelsentralen møtte avd.leder Knut Hoaas og avd.leder                
                                Espen Andersen 
                                Fra administrasjonen møtte avd.sjef Mary Ann Gursli 
 
Møtesekretær:       Åse Rummelhoff 
 
Åpen halvtime: 
Det var ingen innlegg under åpen halvtime. 
 
Informasjon: 
Avdelingsleder Knut Hoaas og avdelingsleder Espen Andreassen informerte om 
Hjelpemiddelsentralens oppgaver. 
Mary Ann Gursli informerte om følgende: 
Østensjø kulturforum – åpent møte mandag 28.11. kl. 19.00 på Oppsal samfunnshus. 
Ny brosjyre vedrørende psykisk helse i Bydel Østensjø utdelt. 
Manglerud lokallag av NFU ønsker møte med bydelsadministrasjonen. 
Nye lokaler for Kjernehuset. Lokalene til det tidligere bestillerkontoret i Manglerud vurderes. 
Orientering om NAV – Ny arbeids- og velferdsforvaltning.  
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Saker behandlet under møte 
Sak 36 /05  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 1 
Sak 37 /05  Godkjenning av protokoll .................................. Feil! Bokmerke er ikke definert. 
Sak 38 /05  Parkeringsplasser for funksjonshemmede.......... Feil! Bokmerke er ikke definert. 
Sak 39 /05  Rapport fra anmeldt tilsyn den 23.08.05 ved Kjernehuset.Feil! Bokmerke er ikke 

definert. 
Eventuelt
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Sak 36 /05  Godkjenning av innkalling og sakskart 
Innkalling og sakskart ble godkjent. 
 
 

 Sak 37 /05  Godkjenning av protokoll 
Protokoll fra møte 11.10.2005 ble godkjent. 
 
 

 Sak 38 /05  Parkeringsplasser for funksjonshemmede 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rådet for funksjonshemmede ber bydelsadministrasjonen svare på spørsmålene fra det 
sentrale rådet for funksjonshemmede i henhold til konklusjoner i møte den 08.11.05. 
 
Vedtak i RFF: 
Rådet for funksjonshemmede slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
MERKNAD: 
Brev fra Berit Irene Brodersen sendes med som vedlegg til svarbrevet til det sentrale rådet for 
funksjonshemmede. 
 
 

 Sak 39 /05  Rapport fra anmeldt tilsyn den 23.08.05 ved Kjernehuset 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tilsynsrapport fra besøk ved Kjernehuset med kommentarer fra bydelsdirektøren tas til 
etterretning. 
 
Vedtak i RFF: 
Rådet for funksjonshemmede slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
 
 
EVENTUELT 
 
Anne-Gro Stenstad: 
1.  Bestillerkontorets rutiner vedrørende forlengelse av vedtak; får alle brukerne påminnelser? 
     Er det mulig at bestillerkontoret kunne sende ut et skjema (søknadsskjema) som   
     påminnelse?  Adm. undersøker dette til neste møte. 
2.  Sak i Aftenposten vedr. et barn i bydelen med autisme, og barnehagetilbudet.  
     Mary Ann Gursli informerte om at det arbeides med saken, men at det ikke er mulig å  
     kommentere på enkeltsaker  
 
Arnt Egil Trelsgård: 
Rådet for funksjonshemmede har i mange år arbeidet for å få lys rundt Nøklevann.  Fortsatt er 
en lang strekning uten lys, slik at det for mange vil være umulig å ta seg frem der på 
kveldstid. 
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Konklusjon:  Rådet for funksjonshemmede etterlyser svar på søknaden, og ber om at BU tar 
dette opp med Friluftsetaten. 
 
Laila Knutsen: 
Informasjon vedrørende vedtak på TT-reiser fra Bestillerkontoret. Hun opplever 
formuleringene i vedtaket samt kommunikasjonen med saksbehandler som negativ.  
Konklusjon:  Thomas Moe Kristiansen har også sett på saken. Han ønsker å utforme en 
generell henvendelse om saken fra Rådet for funksjonshemmede til Bestillerkontoret. 
 
Berit-Irene Brodersen: Deltok på interessant seminar om eldreomsorgen. 
 
Thomas Moe Kristiansen: 
I neste storutgave av Nordstrands Blad vil det komme informasjon om Rådet for 
funksjonshemmede. (Uten bilder). 
 
 
Endring av tidspunkt for desember-møtet: 
 
                        Møtet holdes tirsdag, 6. desember kl. 17.30 i kantinen i Ryensvingen 1. 
                        (Ikke fredag, 9. desember som var avtalt tidligere) 
 
 
Bydel Østensjø, 09.11.2005 
 
 
 
Thomas Moe Kristiansen/s       Åse Rummelhoff 
leder          sekretær 


